
Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 10. marts 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UNU alm. del

Samrådsspørgsmål Å
Ministeren bedes redegøre for, hvorvidt ministeren fortsat mener, man helt
burde ”skrotte” lektiehjælpen, som ministeren tidligere har udtalt i ”Forældre:
Børn skal ikke tvinges i lektiecafé”, bt.dk den 12. juni 2015?
(Jf.: http://www.bt.dk/danmark/foraeldre-boern-skal-ikke-tvinges-i-lektiecafe)

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Annette Lind (S).

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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